
Voor morgenavond heb ik mondeling de volgende vragen te stellen: 

De afgelopen week ben ik, om het maar populair te zeggen, de uitverkorene geweest over klachten 
die geuit door de heer Van Overbeek. De mail is aan de gehele Raad gezonden, de inhoud hiervan 
moge u dus bekend zijn. 

Enkele raadsleden hebben de schrijver laten weten geen prijs te stellen op afschriften van een naar 
een raadslid gezonden mail die inhoudelijk de gehele raad aangaat. 

Dat ik het “uitverkoren” Raadslid ben is vermoedelijk te herleiden aan vragen die ik eerder gesteld 
heb over het laat, of te laat beantwoorden, zowel van vragen van de Raad alsmede de vragen vanuit 
de burgerij. 

Er is toen vanuit het college aan de hand van een onderzoek wat uitgezocht. Het bleek eigenlijk wel 
mee te vallen, maar beloofd werd dat er op toegezien zou worden dat alle vragen binnen de gestelde 
tijd, volgens de gemaakte afspraken moeten worden beantwoord. 

Beter voor Rijswijk was in de veronderstelling dat dit aardig ging lukken, hoewel beantwoording van 
vragen, zelf heel simpele vaak redelijk tegen de deadline aanlopen, terwijl de kwaliteit, op zijn zachts 
gezegd, ook niet altijd geweldig is te noemen. 

Soms krijg je het gevoel, dat er “een slinger aan gegeven wordt”, zoals de beantwoording van de 
aanvullende vragen omtrent het verzuim op scholen tijdens het Suikerfeest. 

Maar terugkomend op de gestelde vragen van de heer van Overbeek: 

De heer Overbeek heeft zich er over beklaagd dat hij geen antwoord krijgt op vragen, die hij aan het 
college, zowel mondeling als schriftelijk heeft gesteld. 

Als voorbeeld wordt hierbij aangegeven dat er geen antwoorden zijn gekomen op zijn brief van 20 
juli 2015. Diverse malen zou de heer Van Overbeek zijn vragen onder de aandacht zijn gebracht. 

Onze vragen zijn:  

Wordem, ter voorkoming van misverstande de ontvangst van alle alle brieven, of in forum of raad 
gestelde vragen schriftelijk bevestigd? 

Wordt er een toezegging wanneer een inhoudelijke reactie wordt gegeven?  

Zo nee, waarom niet? 

Zijn alle brieven die door de heer Van Overbeek schriftelijk en mondeling zijn gesteld bevestigd? 

Zijn alle brieven beantwoord? 

Zo nee, waarom niet. 

Indien deze brieven niet binnen redelijke termijn worden beantwoord, wat kunt u de raad 
toezeggen? 

Als laatste vraag, zijn er nog meer brieven van burgers die niet, of niet op tijd worden beantwoord? 

Met vriendelijke groet 

Ger Kruger 

Raadslid Beter voor Rijswijk 



 


